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Subiect: Problema delictelor silvice

Stimată doamnă ministru,

Pe parcursul acestei luni, în județul Bacău au avut loc activități nelegitime de exploatare 

a materialelor lemnoase din fondul forestier. Un exemplu este cel întâmpinat în comuna 

Măgirești, unde un angajat al unei societăți comerciale care transporta diverse specii de 



lemn rotund, a prezentat un aviz de însoțire primar care nu corespundea din punct de 

vedere calitativ Și cantitativ. Alte cazuri de delict silvic au fost constatate în comunele 

Tamași, Solonț și Brusturoasa. Din ultima decada a anului trecut pana in prezent, în urma 

acțiunilor de prevenire și combatere a acestor incidente, au fost sesizate 547 de 

infracțiuni la nivel național.

De aceea, vă întreb doamnă ministru, dacă este responsabilitatea pădurarilor ca astfel de 

incidente să nu aibă loc Și de ce nu reușesc să-i oprească pe delicvenți înainte ca aceștia 

să producă pagube?

Solicit răspuns scris. 
Vă mulțumesc!

Senator PC de Bacău

Vasile Nistor


